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Årsmelding Nes Venstre 2015 
 

 1. Tillitsvalgte i 2015 

 A) Styret 

På årsmøtet 22. januar 2015 ble følgende valgt: 

Leder og hjemmesideansvarlig:  Åse Birgitte Skjærli 

Nestleder:      Stig Løkke-Sørensen 

Sekretær:      Marit Nicholson 

Kasserer:     Erik Holm Melby 

Styremedlem og studieleder:   Tom Fidje    

Styremedlem:     Arnfinn Solberg 

Varamedlemmer:    Kesorn Seeyotha og Sonja Sandbakk  

 

Revisor:      Kjersti Lunde Jensen 

 

Valgkomité: Stig Løkke-Sørensen, leder, Inger Østvold og Charles Franklin, medlemmer.  

 

Som utsending til årsmøtet i Akershus Venstre 2015, ble valgt Åse Birgitte Skjærli, Stig Løkke-

Sørensen, Erik Melby og Inger Østvold, og med Tom Fidje og Charles Franklin som vara. 

 B) Tillitsvalgte etter kommunestyrevalget i 2015 

Kommunestyret:    Åse Birgitte Skjærli og Stig Løkke-Sørensen medlemmer,  

    Erik Holm Melby, Inger Østvold, Tom Fidje, Charles 

     Franklin og Håvard Aksnes varamedlemmer 

 

Formannskapet:  Åse Birgitte Skjærli medlem,  

 Stig Løkke-Sørensen, varamedlem 

 

Valgstyret: Åse Birgitte Skjærli, medlem 

 

Kontrollutvalget: Øystein Smidt, medlem 

 

Administrasjonsutvalget: Åse Birgitte Skjærli, varamedlem 

 

Utvalg for oppvekst, helse og  Inger Østvold, medlem  

velferd: Erik Holm Melby og Marit Nicholson, varamedlemmer  

      

Nes eldreråd:    Grethe Elisabeth Bjørge, varamedlem 

 

Rådet for mennesker med 

nedsatt funksjonsevne:  Tom Fidje, leder 

  

Sakkyndig takstnemnd for 

eiendomsskatt:   Hans Østvold, medlem 

 

Sakkyndig ankenemnd for 

eiendomsskatt:   Grethe Elisabeth Bjørge, varamedlem 

 

Representant til årsmøte 

Ovlien samfunnshus:  Marit Nicholson, utsending  

 Lars Eirik Mobæk, varautsending  
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Samarbeidsutvalg for 

Svarverud barnehage: Inger Østvold, medlem 

 

Samarbeidsutvalg og 

skolemiljøutvalg for 

Skåningsrud skole og ressurssenter: Inger Østvold, medlem 

 

Styret Esval Miljøpark KF Åse Birgitte Skjærli, medlem 

 C) Tillitsvalgte etter fylkestingsvalget i 2015 

Fylkestinget: Åse Birgitte Skjærli, andre varamedlem (nr fem lista med tre representanter) 

 

Kontrollutvalget: Øystein Smidt, varamedlem 

 

Hovedutvalg for samferdsel: Åse Birgitte, første varamedlem 

 

Jernbaneforum Kongsvingerbanen: Åse Birgitte Skjærli, varamedlem 

 

Vannområdeutvalget/styringsgruppa for Øyeren, der Glomma i Nes inngår: Åse Birgitte Skjærli, 

varamedlem.  

 

Samarbeidsutvalget for Hvam vgs: Åse Birgitte Skjærli, varamedlem. 

 2. Møter, aktiviteter og representasjoner  

 A) Møter i lokallaget 

Lokallaget har avholdt 10 gruppemøter/medlemsmøter i tillegg til årsmøte. Dessuten var vi 

medarrangør sammen med SV og Sp om kommunereformen 29.01.15 hvor også 

ledere/gruppeledere fra de øvrige partiene deltok. Det var ca 30 tilhørere i kommunestyresalen. I 

tillegg til løpende politiske saker har mye handlet om forberedelse til kommunestyrevalget med 

diskusjon av program og gjennomføring av valgkampen: 

 

22.01.15 Årsmøte 

15.02.15 Gruppemøte/medlemsmøte om programarbeid, tema kommunereformen 

05.03.15 Gruppemøte/medlemsmøte om programarbeid, tema samferdsel 

16.04.15 Gruppemøte/medlemsmøte om programarbeid, tema skolepolitikk 

21.05.15 Gruppemøte/medlemsmøte om programmet generelt 

15.06.15 Gruppemøte/medlemsmøte om programarbeid, tema omsorg 

25.06.15 Gruppemøte/medlemsmøte om aktuelle politiske saker 

17.08.15 Medlemsmøte med valgkampplanlegging og avsluttende programarbeid 

01.10.15 Gruppemøte/medlemsmøte om konstellasjoner 

02.11.15 Gruppemøte/medlemsmøte om fordeling av politiske verv 

19.11.15 Gruppemøte/medlemsmøte om evaluering av valget, samt kommunestyresaker  
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 B) Fylkesmøter 

På fylkesårsmøtet 07.02.15 på Scandic 

Hotell Gardermoen deltok Åse Birgitte, 

Stig, Tom, Charles og Erik. 

 

Stig har deltatt på ett av fylkets 

hovedstyremøter. 

 

Åse Birgitte har deltatt på gruppemøter i 

etterkant av fylkestingsvalget for å 

forberede forhandlinger med andre partier 

og finne kandidater til posisjoner i fylket.  

 

 

 

 

 C) Andre møter 

Åse Birgitte og Stig deltok begge på todagers folkevalgtopplæring på Hadeland i etterkant av 

kommunevalget.  

 

ØRUs årskonferanse ble avholdt 7. mai på Hurdalsjøen hotell. Denne konferansen er for 

formannskapsmedlemmer fra de seks kommunene på Øvre Romerike. Et av hovedtemaene var også 

på denne samlingen den forestående kommunereformen. 

 3. Kommunestyrevalget 2015 

 A) Valgliste for Nes Venstre ved kommunestyrevalget 13. og 14. 
september 

1 Åse Birgitte Skjærli   1977  Høie    Senioringeniør 

2 Stig Løkke-Sørensen   1966  Auli   Prosjektsjef 

3 Erik Holm Melby    1967 Seterstøa  Bedriftsrådgiver 

4 Inger Østvold    1952  Årnes    Hjelpepleier 

5 Tom Fidje     1978  Årnes    Barne-  og ungdomsarbeider 

6 Ole Andreas Sørli-Sidselssønn  1993  Bodding   Student 

7 Marit Nydal Nicholson   1962  Østgård  Spesialpedagog 

8 Håvard Aksnes    1957  Neskollen   Pensjonist 

9 Sonja Sandbakk    1974  Årnes    Styremedlem NHF Øst 

10 Charles Franklin    1962  Vormsund  Bedriftsleder/Lærer 

11 Thomas Rise von Werden  1958 Årnes    Kreativ inspirator 

12 Grethe Elisabeth Haugen   1948  Vormsund   Pensjonist 

13 Lars Eirik Mobæk    1975  Årnes    Sivilingeniør 

14 Bent Dehli     1959 Østgård   Lastebileier 

15 Kesorn Seeyotha    1985 Bodding   Student 

16 Hans Østvold    1953 Årnes    Prosjektleder 

17 Elin Katrin Backer   1980  Vormsund  Lærer 

18 Roahr Jensen    1957  Fjuk    Bedriftsleder 

19 Alan Nicholson    1938  Østgård   Pensjonist 

20 Arnfinn Solberg    1972  Årnes   Styremedlem NHF lokalt 

21 Mette Kristin Jørgensen   1969  Årnes    Spesialrådgiver 

22 Thomas L. H. Verket   1973  Skogbygda   Dirigent/musiker 

23 Helene Smedsrud   1951  Fenstad   Lærer 
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24 Geir Ole Hansen    1978  Årnes    Driftssjef 

25 Ingrid Anne Haugnæss  1951  Årnes    Ergoterapeut 

26 Thor Grindhaug    1968 Vormsund   Landbruker 

27 Hans Erik Weng    1958  Årnes    Entreprenør 

28 Kari Malin    1959 Årnes    Skoleassistent 

29 Yngve Lohne    1959  Høie    Byggmester 

30 Rigmor Smidt Granmo   1955  Fenstad   Skoleassistent 

31 Anders Gulden Olstad   1974  Auli    Systemkonsulent 

32 Ida Fredriksen Fidje   1971  Årnes    Barne- og ungdomsarbeider 

33 Cecilie Malin    1978  Årnes   Lærer 

34 Ane Marie Helth Lundberg  1961  Østgård   Lærer 

35 Pål Rønnevig    1945 Husmo   Pensjonist 

36 Marit Isabella Fracci   1955 Fenstad   Selger 

37 Ann Kristin Weng Lundberg  1974  Østgård   Lærer 

38 Olav Sjøstrøm    1960  Bodding   Bedriftsleder 

39 Kristian Krohn-Hansen   1996  Vormsund   Student 

40 Jeanette Føskerud Østvold  1986  Fenstad  Daglig leder 

41 Øystein Smidt    1947 Årnes    Pensjonist 

 B) Programarbeidet 

Programarbeidet startet i februar og fortsatte på gruppemøter/medlemsmøter med forskjellige 

temaer som vist under pkt 2. Det ble i første møte satt ansvarlig for hvert hovedtema og lokallaget 

besluttet at det i valget 2015 var helse og velferdssektoren som var den viktige sektoren å gjøre noe 

med. Nes Venstre fikk bistand fra Akershus Venstre til å sette programmet i den nye layouten til 

Venstre. Resultatet av arbeidet ble et godt og fyldig program som omhandler og har gjennomførbar 

politikk på alle samfunnsområdene. Programmet ble klart til valgkampen og trykket opp i 8000 

eksemplarer til utdeling i alle postkasser, samt fordeling til skoler og bibliotek og bruk på stands. I 

tillegg ble programmet publisert på nettsidene til Nes Venstre. 

 C) Aktiviteter 

Før sommerferien hadde vi stand under Årnesdagene. Årnesdagene utfordret i 

år alle de politiske lokallagene i Nes til å stille i egen klasse i Olabilløpet. Det 

var kun Nes Venstre og Nes Høyre som deltok. Hans var sjåfør for Nes Venstre 

og utklasset Nes Høyre.  

 
Etter sommerferien ble det holdt stands fire lørdager på Årnes med deltakelse 

fra flere av våre aktive medlemmer. Hans hadde konstruert fuglekasser av 

resirkulerte materialer. Tre kasser ble loddet ut ved hver stand. Loddene var 

gratis, og dette var et populært innslag i valgkampen. Det ble også overrakt 

fuglekasse til Dragsjøhytta. Det var vanskelig å forberede stands i øvrige deler 

av bygda, men Tom stilte noen midtukedager i Fenstad øst og vest, og i 

Skogbygda. 

 

Lørdag 29. august var Abid Raja til stede, og det ble arrangert «På tur med Abid» i nærområdet med 

tema folkehelse, universell utforming og samferdsel. Turen ble annonsert i Raumnes og det var 

laget egne flyere som ble delt ut på stand og på togaksjoner for å markedsføre arrangementet. Turen 

gikk fra Årnes, opp til tomt for svømmehall der vi ble møtt av Bladet Raumnes, besøk i 

Runnirinken og i naturskjønne områder på den universelt utformede turstien på Årnestangen. 

Arrangementet resulterte i et flott oppslag i Raumnes om Nes Venstre sitt program, vårt fokus på 

svømmehall, folkehelse og svømming som tilbud for barnehagebarn.  

 

Tom tok ansvar for å gjennomføre ukentlige togaksjoner på Årnes stasjon. Hver uke, de siste fire 

ukene før valget sto han sammen med ulike aktive medlemmer og delte ut kaffe og program. 
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På tur med Abid, tema folkehelse, universell  Vi ble godt tatt i mot av Nes IK i Runnirinken. 

utforming og samferdsel. Abid, Åse Birgitte,  

Tom, Stig og Per. Sonja og Arnfinn deltok også,  

men synes ikke i bildet. 

 

 

På tur med Abid, hyggelig servering ved elvebredden.  

 

12. august deltok Tom på møte i regi av Nes Revmatikerforening. 

18. august deltok Inger og Erik på møte om helsetilbud i Nes i regi av SV og NtL.  

20. august deltok Erik på møte om E16 og bompenger på FUVO. 

25. august deltok Stig på basketballkamp mellom utvalgene. 

26. august deltok Åse Birgitte i debattmøte på Dragsjøhytta om friluftsliv, folkehelse og 

frivillinghet. Ole Andreas deltok på påfølgende arrangement og overnatting i regi av speiderne på 

ved Veslesjøen. 

27. august deltok Åse Birgitte i valgdebatt i Romerikes Blad, debatten ble også filmet og lagt ut på 

nett. 

29. august ble det i etterkant av stand arrangert «På tur med Abid». Inger og Hans bidro med 

hyggelig servering på Årnestangen. 

3. september deltok Ole Andreas, Tom og Inger i arbeidet med skoledebattene på Nes vgs og Hvam 

vgs. 

3. september deltok Åse Birgitte i valgdebatt arrangert av Nes bibliotek i samarbeid med Raumnes. 

9. september deltok Åse Birgitte i valgdebatt om kultur og idrett i kulturkafeen, arrangert av Nes 

kulturråd og Nes idrettsråd. 
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De fem kvinnelige ordførerkandidatene i Nes   Kesorn og Inger på stand, Arnfinn i  

ved kommunestyrevalget 2015     bakgrunnen 

  

Tom var ansvarlig for alle togaksjoner i valgkampen.  Populær fuglekasse av resirkulerte  

Her på Årnes stasjon med servering av morgenkaffe.  materialer! «By Hans Østvold» 

Det ble avholdt ukentlige togaksjoner de fire siste  

ukene før valget. 

 D) Valgresultatet 

Ved valget fikk Nes Venstre 6,6 %, en økning på 0,5 prosentpoeng og over resultatet på landsbasis 

for Venstre. Vi beholdt dermed to representanter i kommunestyret. Vi manglet ca 50 stemmer på å få 

tre representanter.   

 

For de andre partiene ble resultatet som følger: Ap 15 (+2), Frp 6 (-1), H 5 (-2), Sp 4 (0), KrF 1 (0), 

MPG 1 (+1), SV 1 (0). Det var første gang MPG stilte med liste i Nes. 

 
Åse Birgitte var den kandidaten som fikk flest slengere, dvs oppføring på andre lister. 

 

Nes Venstre deltar ikke i noe bindende samarbeid etter valget, og kan fremføre vår primære 

politikk. 

 4. Møter med andre lokallag på Øvre Romerike 

Nannestad Venstre ved Karl Henrik Laache innkalte til møte 6. januar 2015 på Dal Skog miljøpark. 

Det var spørsmål om det var saker til felles drøftelse for kommunene på Øvre Romerike. 
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 5. Kontakt med Stortinget 

Øystein har fortsatt engasjert seg i forhold til regjeringens forslag om statliggjøring av 

skatteoppkreverfunksjonen. Stortinget vedtok enstemmig i februar 2015 at skatteoppkrevingen 

skulle forbli kommunal, men det skulle utredes en mulighet videre med tanke på 

virksomhetsoverdragelse hvis det skulle bli aktuelt senere med statliggjøring. Det virker som 

skattedirektoratet hver gang det kommer en ny finansminister skal prøve å få skatteinnkrevingen 

under sine vinger, og foreslo på nytt statliggjøring ved regjeringens budsjettforslag for 2016. Igjen 

var Øystein aktiv i forhold til Venstres stortingsgruppe for å sikre at Venstre opprettholdt sitt 

tidligere vedtak.  

 

Øystein vært i kontakt med Abid Raja om presset på å fjerne juryordningen som nå også KrF ser ut 

til å gå inn for.  

 

Åse Birgitte har vært i kontakt med Abid Raja for å sikre at den nye felles stasjonen mellom Auli og 

Rånåsfoss ikke havner på Rånåsfoss. 

 

Henrik Langbråten deltok på medlemsmøte møte med Venstres stortingsgruppe etter valget. 

 6. Egen politikk og budsjett 

 A) Samarbeid med flertallskonstellasjonen 

Budsjettflertallet i Nes kommune besto frem til valget fortsatt av Venstre, Høyre, Fremskrittspartiet 

og Senterpartiet. Det ble holdt mange forberedende møter med disse partier foran 

kommunestyremøter. Det ble også holdt oppklarende møter med rådmannen månedlig. 

 B) Kommunereformen 

Gruppelederen fra alle partier i kommunestyret har vært valgt til å drive frem prosessen om 

kommunereformen. Det har vært møter hos KS og på rådhuset, i alt seks ganger, siste gang med 

representanter fra Aurskog-Høland kommune om hva de hadde for planer. De var i samtale med 

Rømskog og ville høre med Sørum som forutsetning for å tenke videre med Nes kommune. Senere 

trakk Sørum seg fra videre samarbeid med Aurskog-Høland og derved var det ikke noe mer aktuelt 

å videreføre prosessen med Nes.  

 

Øystein og Åse Birgitte har skrevet flere leserinnlegg om kommunereformen, der det er påpekt også 

svake sider ved en slik reform. Nes Venstre gikk til valg på at Nes kommune skulle fullføre 

prosessen frem mot våren 2016 og gjøre de analysene som sentrale myndigheter foreskrev, for 

deretter å la innbyggerne bli hørt i en rådgivende folkeavstemning.  

 C) Budsjett  

Nes Venstre er etter valget ikke del av noen konstellasjon og fremfører nå sin primære politikk.  

Venstre gjennomgikk i gruppemøte rådmannens forslag til budsjett og handlingsplan for 2016, og 

fremmet følgende tilleggsforslag: 

Endringsforslag driftsbudsjettet, full virkning fra 2016: 
1. Gratis legetjeneste til 16-19 åringer i kommunen 350 000,- / år 

Kostnaden innarbeides også i økonomiplanen for perioden. Inndekning ved svekket 

driftsresultat. 

2. Øke kommunelegens lønnsbudsjett med 1 000 000,- 

For å styrke geriatrikompetansen ved sykehjemmet. Det stilles formelle krav til 

kompetanse innen alders- og sykehjemsmedisin (eller i spesialisering) for stillingen. 

Kostnaden innarbeides også i økonomiplanen for perioden. Inndekning ved å unnlate å 

flytte teknisk etat fra Runni. 
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Endringsforslag investeringsbudsjettet 2017: 
1. Anskaffelse av kjøretøy for brukertransport til svømmehall: 2 000 000,- 

Tilleggsforslag, verbalforslag 
1. I løpet av 2016 skal det utarbeides en plan for kompetanseutvikling inne helse og 

omsorg. 

2. Infoskriv til alle 16-åringer i kommunen om hvilke rettigheter de har, som valg av 

fastlege. 

3. Rådmannen legger fram en plan for hvordan kommunen skal arbeide for å 

beholde ambulansetjenestens sentral på Hagaskogen. 

4. Revidering av beredskapsplanen inkluderer krav til dekningsgrad i alle deler av 

kommunen. 

5. Det administrative og politiske miljø i Nes skal jobbe aktivt inn mot sentrale 

myndigheter og fylkeskommunen for å sikre Nesbuer gode kollektivtilbud. 

Nes Venstre fikk flertall i handlingsplan og budsjett 2016 for utsending av infoskriv til 16-

åringer om deres rettigheter i forhold til valg av fastlege, at rådmannen skal legge frem en 

plan for hvordan det skal arbeides for å beholde ambulansetjenestens sentral på Hagaskogen 

og at det administrative og politiske miljøet i Nes skal jobbe aktivt inn mot sentrale 

myndigheter og fylkeskommunen for å sikre Nesbuer gode kollektivtilbud. 

D) Myrforvaltning 

    På grensen mellom Ullensaker og Nes kommuner pågår et   

    storstilt naturinngrep som har en rekke uheldige    

    konsekvenser.1 140 dekar høgmose av nasjonal verdi   

    ødelegges, tiltaket genererer ingen inntekter til kommunen,  

    dårlige småveier belastes med tungtrafikk, en rekke rødlistede  

    arter får sine leveområder ødelagt, et stort, naturlig CO2-  

    deponi beregnet til 290.000 tonn, åpnes. 

 

    Nes Venstre mener tiltaket krever søknad etter Plan- og   

Raumnes 12. september 2015  bygningsloven og at tiltaket generelt er i strid med kommunens  

    politisk vedtatte klima- og energiplan. Partiet har i flere omganger 

    reist interpellasjoner i saken og engasjert seg i media. Dette har  

    foregått i nært samarbeid med Ullensaker Venstre og Ola Elvestuen på 

    Stortinget. 

  
    Det har kommet et nytt skriv til kommunene fra Kommunal-  

    og moderniseringsdepartementet som presiserer lovverket   

    rundt torvuttak, og som presiserer at torvuttak må behandles etter  

    plan- og bygningsloven og derved skulle betinget reguleringsplan før 

    konsesjon blir gitt til slike inngrep. Brevet kommer blant annet som en 

    presisering etter at Venstre satte i gang en diskusjon om strengere  

    myrforvaltning på Stortinget. Konsesjonen som er gitt til torvuttak på 

    Jødahlsmåsan og Flakstadmåsan er trolig ulovlig og kan føre til ny 

    behandling 
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 E) Ravineforvaltning 

Ravinelandskapet nord for Esval ble ved behandling av kommuneplanens arealdel lagt inn som 

oppfyllingsområdet for videre utvikling av fyllplassen. Venstre var blant mindretallet som stemte 

mot dette vedtaket. Torsdag 23. april ble det arrangert et ravineseminar på Veset gård i Fenstad, like 

øst for omtalte ravinelandskap. Dit kom anerkjente fagfolk både som foredragsholdere og som 

deltagere i et panel. Seminaret, som var støttet av Fylkesmannen i Oslo og Akershus, ga ny 

kunnskap til alle som forvalter ravinene på ulike plan. Godkjenning av igjenfylling av ravinene ved 

Esval er betinget av at det foretas en kartlegging av alt ravinelandskap i kommunen, og vi får håpe 

Fylkesmannen setter ned foten for en slik uopprettelig skade. 

I ettertid, og ved behandling av budsjett og handlingsplan for 2016, snudde Arbeiderpartiet i saken 

og stemte mot igjenfylling av ravinen. Derved ble det i handlingsprogram og budsjett for 2016 

flertall for å bevare denne unike naturperlen. 

Vedtaket hadde denne ordlyden og er vel til forveksling likt Venstres formuleringer fra tidligere.  

«Kommunen skal bevare og videreutvikle sitt grønne preg og sine natur-, kultur- og 

miljøkvaliteter. Raviner, slåttemark, beitemark og gammelskog er viktige biotoper som må skjøttes 

og bevares. Vesetravina er viktig naturlandskap og skal bevares 

Kartlegging av raviner er satt i gang og må etterhvert utvides til å omfatte ytterligere biomangfold 

og verdifull natur. Kommunen skal i løpet handlingsprogram perioden utarbeide en forpliktende 

plan om naturmangfold.” 

  

Øystein deltok på flere aktiviteter ang 

bevaring av raviner, sist på gården Huser 

6. september med innlegg om naturens 

egenverdi. Bildet er fra en av vandringene 

i Vesetravinen, her sammen med bla Søren 

Nordby (eier av ravinen), Pål Walstad og 

Sverre Kjus. Biolog og fagmann på 

vekster i raviner var Kåre Homble fra 

Nannestad med fremvisning av vekster for 

bla Grethe Elisabeth Bjørge. 

 
Morten B Stensaker viser på 

bildet en av de spesielle 

arter i Vesetravinen, nemlig 

en kjempestor alm. 

Almetreet er sannsynligvis 

25 meter høyt. Alm tilhører 

de varmekjære 

edelløvtrærne, det vil si 

arter som krever god 

temperatur og ofte veldig 

godt jordsmonn. I vår 

klimasone er viltvoksende, 

varmekjære edelløvtrær en 

sjeldenhet. (Foto Morten B. 

Stensaker.) 
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 F) Svømmehall 

Endelig vedtak om bygging av svømmehall ble fattet i kommunestyret 30. juni 2015. Kostnader til 

tomteareal, opparbeidelse av uteareal pluss eventuell annen infrastruktur og tilpasninger var satt til 

158 mill kroner inkl mva. Lånebehovet ble beregnet til ca 95 mill kroner siden det trekkes fra mva-

kompensasjon, spillemidler og midler fra det såkalte svømmehallfondet. Byggestart ble september 

2015, med planlagt ferdigstilling til skolestart 2017.  

 

Nes Venstre har i flere perioder hatt ønske om svømmehall i sine valgprogrammer. Spesielt har vi 

fremhevet dette i programmet for 2007 og 2011. I årets program hadde vi fokus på svømming 

allerede fra barnehagealder, og fikk også oppslag på dette i Raumnes i forbindelse med 

valgkampen.  

 7. Kontakt med media 

Flere medlemmer i lokallaget har hatt aktiv kontakt med media, både i form av leserinnlegg og 

redaksjonelle oppslag, samt via facebook og twitter. Her gis oversikt over leserinnlegg-temaene og 

forfatterne av disse. Redaksjonelle oppslag angis ved hovedtema. Om noen er interessert i å se alle 

oppslag for 2015 eller tidligere, har Øystein Smidt tatt vare på disse. 

 A) Leserinnlegg 

Januar 

Øystein: Om størrelse og kommunereform (i tre aviser) 

April 

Øystein: Om bevaring av ravinelandskapet i Nes 

Juni 

Øystein: Om svekking av naturens egenverdi (ravinelandskapet) (i tre aviser) 

Øystein, Charles og Åse Birgitte: Ravinelandskapet ved Esval 

Juli 

Øystein: Om den politiske behandlingen av svømmehallsaken 

August 

Hans: Endelig svømmehall 

Øystein: Om Fremskrittspartiets forvrengte fremstilling av sitt forhold til eiendomsskatt 

Åse Birgitte og Øystein: Om kommunereformen og sentrale Høyre-personers forslag om 

bygdeutvalg 

Tom: Fysioterapitilbud til kronikere 

September 

Hans: Etiske retningslinjer 

Åse Birgitte og Øystein: Om Fremskrittspartiets manglende inndekning i budsjettsammenheng 

Tom: Universell utforming 

Oktober 

Åse Birgitte og Øystein: Om skolehager og parsellhager (ikke offentliggjort) 

November  

Åse Birgitte: Om flyktningpolitikk og innvandring (sto i RB en gang i høst) 

 B) Redaksjonelle oppslag 

Disse oppslagene har dreid seg om de viktige sakene som er nevnt ovenfor om «På tur med Abid», 

Kongsvingerbanen, kommunereform, Campus Nes, svømmehall, myrer og raviner, klima og 

energiplan, fortau og gang- og sykkelveg, brannvesen, omsorgsrestrukturering og flyktninger. 

Oppslagene har hovedsakelig vært i Raumnes, men flere av sakene er også dekket av Romerikes 

Blad. 
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 8. Interpellasjoner og spørsmål 

 A) Interpellasjoner 

Interpellasjon er en ordning som gjør det mulig for medlemmer av kommunestyret å få en sak på 

dagsorden. Saken må sendes ordfører senest ti dager før avholdelse av møtet. Interpellasjonen skal 

føres opp på sakslisten og kan debatteres. Interpellasjonen kan formulere forslag til vedtak. Et 

vedtak kan også være å oversende saken til administrasjonen til videre behandling, eller 

interpellasjonen kan bare være formulert som et spørsmål. 

 

Januar. Øystein: Interpellasjon om Lions Røde Fjær aksjon 2015 

Mai:  Åse Birgitte: Interpellasjon om bioavfall og kompostering 

Juni:  Øystein: Interpellasjon om masseuttak fra Flakstadmåsan/Jødahlsmåsan sett i lys av 

  Stortingets og regjeringens vedtak og uttalelser (se mer om saken ovenfor) 

 

 B) Spørsmål 

Spørsmål er en måte å få belyst en sak nærmere uten at det blir fattet noe vedtak. Spørsmål kan 

stilles både i kommunestyret, formannskapet og i hovedutvalgene, og skal stiles til lederen av det 

aktuelle organet. Saken kommer ikke på sakslisten og gir ikke andre medlemmer av organet 

anledning til å delta i diskusjonen. Frist for å stille spørsmål er en del kortere (fem dager) enn frist 

for å sende inn en interpellasjon og kan brukes ved saker som haster å få på dagsorden, for siden å 

kunne forfølge det som en mer konkret sak. 

 

Mars.  Øystein: Spørsmål til ordfører om oppfølging av private søppeldeponier 

 9. Organisasjonsutvikling og studieringer i Nes Venstre 

Studieleder Tom Fidje etablerte i 2014 to studieringer som fulgte opplegget til Venstres kursopplegg 

til kurs nr 12014, Kommunestyre og Fylkestingsarbeid i praksis (politisk verksted). Den ene 

studieringen behandlet rulleringen av kommunens arealplan og den andre studieringen behandlet 

den samme arealplanen, men da sett i forhold til politiske forhandlinger og budsjettarbeid. 

Nes Venstre har gjennomført følgende studieringer: 

  - Kommunestyre- og fylkestingsarbeid i praksis (Politisk verksted) >> 12014 

  - Verksted: Programarbeid >> 32014 

  .- Verksted: Valgkamp- og kampanjearbeid >> 52014 

 10. Hjemmeside og sosiale medier 

Venstre bestemte sentralt at det skulle etableres en ny layout på hjemmesidene. Omleggingen førte 

til at sidene ble mindre aktuelle å benytte for Nes Venstre, siden det stort sett var statisk informasjon 

som ble visuelt synlig på de nye sidene. Nes Venstre har tidligere benyttet sidene svært aktivt som 

informasjonskilde til velgere om vår politikk. I tillegg har sidene vært viktige for å publisere 

møtereferater og årsmeldinger slik at lokallaget har vært åpent, tilgjengelig og transparent. Den nye 

layouten har vanskeliggjort dette, og verdien av siden  er vurdert som meget dårligere av lokallaget. 

Den benyttes derfor i svært liten grad etter omleggingen. Siden er knyttet opp mot Nes Venstres 

egen side på Facebook.  Facebooksiden har blitt mye brukt gjennom hele året, og var viktig i 

valgkampen. Facebooksiden har 242 følgere, og har overtatt mye av funksjonaliteten til 

hjemmesiden.  

 

Hjemmesiden blir i hovedsak nå benyttet til å legge ut informasjon om våre politikere og vår 

møtekalender. 

 11. Medlemmer 

Nes Venstre hadde i 2015 36 registrerte medlemmer, hvorav 32 var betalende. Dette er en oppgang 

https://www.venstre.no/files/organisasjon/vo/2014/studieplan_12014_kommunestyre_og_fylkestingsarbeid_i_praksis.pdf
https://www.venstre.no/files/organisasjon/vo/2014/studieplan_32014_programarbeid.pdf
https://www.venstre.no/files/organisasjon/vo/2014/studieplan_52014_valgkamp_og_kampanjearbeid.pdf
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fra 2014 da vi hadde 32 registrerte medlemmer hvorav 26 var betalende. 

 

 12. Litt historie 

Øystein hadde nå trukket seg fra videre lokalpolitikk etter 20 år i kommunestyret, og med 50 års 

aktivitet i partiet siden han var med på å starte Unge Venstre i Nes 24. september 1965. Dette ble 

markert med en presentasjon i Raumnes 26. september i år. Se forsideoppslag om dette og noen 

bilder fra tidligere tider. 

 

 
 

 
 

Besøk ved Eidsvollbygningen og møte med øvrige Venstrelag på Øvre Romerike i 2005 med 

personer som var de mest aktive på den tiden: Øystein, Ann Kristin, Åse Birgitte og Hans Erik. 
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Øystein som sjåfør under Årnesdagene 2013 som ledd i stortingsvalgkampen. 

 

 

 

Årnes, 06.01.16 

 

Styret 

 


